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Protokół Nr LI/2018 

z  LI  Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się w dniu 21 lipca 2018 r. w 

siedzibie Urzędu Miejskiego w Strykowie     

        

 zwołanej  na podstawie art. 20 ust. 3 Ustawy z dn. 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym    

( Dz. U. z 2018 r. , poz. 994 z  późn. zm.) przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie na wniosek Burmistrza   Strykowa  z dnia  16 lipca 2018 r. 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności 

 przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

 sołtysi wg listy obecności, 

 osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

Porządek obrad LI sesji zgodny z wnioskiem Burmistrza Strykowa z dnia 16 lipca 2018 r.:      

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej  w Strykowie. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 

różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli, 

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Warszewice gmina 

Stryków, 

e) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Strykowa. 

4. Zamknięcie obrad. 

Ad pkt. 1  Otwarcie obrad LI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica o godz. 10.00 otworzył LI 

sesję  i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji. 

Ad pkt. 2 Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej  w Strykowie. 

Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad Wiceprzewodniczącemu RM w 

Strykowie Panu Grzegorzowi Kozłowskiemu. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa w imieniu Burmistrza Strykowa 

wniosła o rozszerzenie porządku obrad LI sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr 

XLII/362/2017 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Stryków na lata 2014-2020. 
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Radny Krzysztof Bandurowicz pytał czym spowodowane jest takie nagłe wrzucenie 

projektu uchwały pod obrady rady? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa przedstawiając uzasadnienie do 

projektu uchwały mówiła, że w związku ze złożeniem wniosku (dzień złożenia 30.05.2018 r.) 

o przyznanie pomocy na realizację operacji typu „Inwestycje w obiekty pełniące funkcje 

kulturalne” PROW 2014-2020, tytuł operacji „Tradycja i nowoczesność łączą pokolenia w 

świetlicy w Starym Imielniku” – przebudowa obiektu i utworzenie świetlicy, konieczne jest 

wpisanie zadania/projektu do Strategii Rozwoju Gminy Stryków. W związku tym, uchwałą 

należy dokonać aktualizacji rozdziału 6 Plan działań strategicznych Strategii Rozwoju Gminy 

Stryków o zadanie nr 22 dotyczące inwestycji w Starym Imielniku by podpisać umowę o 

dofinansowanie. (Dofinansowanie: 500.000 zł, koszt. Całkowity 847.910,74zł).  

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:   15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Ad pkt. 3 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w 

poszczególnych okresach roku szkolnego oraz określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć niektórych nauczycieli, 

Pani Anna Sasin Sekretarz gminy Stryków wniosła autopoprawkę do projektu uchwały 

polegającą na wpisaniu w podstawie prawnej dla tej uchwały oraz pozostałych uchwał 

procedowanych na sesji aktualnego publikatora ustawy o samorządzie gminnym( poz.1349 

u.s.g.) 

Głosowanie nad przyjęciem wniosku:   15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

Pani Anna Sasin Sekretarz gminy Stryków przedstawiła i szczegółowo omówiła projekt 

uchwały. 

Radny Damian Drzewiecki pytał dlaczego ponownie w przedstawionej uchwale uchylana 

jest w § uchwała, która już wcześniej została uchylona przez radę w innej uchwale? 

Radca prawny Pani Patrycja Andrzejewska wyjaśniła, że do tej pory dwie uchwały 

regulowały temat zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku 

szkolnego oraz określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć niektórych 

nauczycieli stąd ten zapis. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   13   głosów za  

1 głos przeciwny  

1  głos  wstrzymujący  

b) w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Stryków na 2018 rok, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła i  szczegółowo omówiła 

projekt uchwały. 
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Radny Bogdan Walczak pytał jaki samochód z PSP gmina ma otrzymać w zamian za 

udzielona dotacje w kwocie 100 tys. zł? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jest to 

samochód marki Star z 2003 lub 2004 roku. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że większość proponowanych zmian w tej uchwale 

nie budzi jego zastrzeżeń ale ma zastrzeżenia do zwiększenia środków na  budowę ścieżek w 

parku, którego już na samym początku w tym miejscu  był przeciwny. Jest to zła lokalizacja. 

Radny Andrzej Pożarlik mówił, że lokalizacja parku w tym miejscu jest właściwa , jest to 

centrum Strykowa i mieszkańcy będą korzystać. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że podtrzymuje swoje wcześniejsze wypowiedzi, że jest to 

inwestycja na lata , drzewa muszą urosnąć. 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że w zasadzie Pan 

Walczak powiedział już wszystko. Gmina otrzymała niezbędne wszystkie pozwolenia na te 

inwestycję. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w tym roku zostają wprowadzane duże inwestycje do 

budżetu gminy. W ubiegłym miesiącu rada głosowała nad zwiększeniem środków finansowych 

na inwestycję w Anielinie Swędowskim. Radny pytał czy w związku z tym wystarczająco 

dokładnie dokonano analizy kosztów np. wymiany instalacji energetycznej? 

Radny Andrzej Janeczko mówił, że park dla Strykowa  -tak. Zastrzeżenia budzi tylko sposób 

wyboru miejsca na tę inwestycję. Zdaniem radnego kwoty do zmian w budżecie brane są  

,, z kapelusza ʼʼ i są przedstawiane radnym jako fakt. 

Radny Krzysztof Bandurowicz postawił wniosek o nie zwiększanie środków finansowych na 

budowę  parku. 

Głosowanie nad wnioskiem:   3   głosy za  

9 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   11   głosów za  

1 głos przeciwny  

3  głosy  wstrzymujące  

c) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na 

lata 2018-2029, 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła i  szczegółowo omówiła 

projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   11   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

4  głosy  wstrzymujące  
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d) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Warszewice gmina 

Stryków, 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa przedstawiła i  szczegółowo 

omówiła projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących 

Po przerwie  Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad 

Wiceprzewodniczącemu RM w Strykowie Panu Andrzejowi Pożarlikowi.  

e) w sprawie terminu rozpatrzenia skargi na działanie Burmistrza Strykowa, 

Radny Sylwester Kacprzak zgłosił wniosek aby rozpatrzenie skargi odbyło się w terminie do 

30 września 2018 r. 

Głosowanie nad wnioskiem:   15  głosy za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących  

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   15   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0  głosów  wstrzymujących 

f) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Strykowa 

 

Radny Krzysztof Bandurowicz pytał kto ustala wynagrodzenie dla burmistrza  oraz kto 

zaproponował wysokość wynagrodzenia nad którym rada ma dzisiaj dyskutować? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odpowiedział, że to on przedstawia 

propozycje wynagrodzenia dla Burmistrza. Projekt wynika z Rozporządzenia rady ministrów. 

Różnica pomiędzy dotychczasowym wynagrodzeniem a proponowanym będzie In minus 

1920 zł. 

Radny Krzysztof Bandurowicz mówił, że w zasadzie nie jest zaskoczony tą propozycją 

wynagrodzenia i tym, że są przyjęte w projekcie uchwały stawki maksymalne. 

Radny odczytał proponowane poszczególne składniki wynagrodzenia dla Burmistrza i mówił, 

że rada ma możliwość manewru w tych składnikach ponieważ rozporządzenie określa tzw. 

widełki poszczególnych składników a przyzwoitość nakazuje nie koniecznie korzystanie z 

maksymalnych stawek. 

Radny Krzysztof Bandurowicz postawił następujące wnioski: 

 miesięczne wynagrodzenie zasadnicze w wysokości 4.700,00 złotych 

zmniejszyć do kwoty 4.500,00 zł 

 

Głosowanie nad wnioskiem:   3  głosy za  

8 głosów przeciwnych  

3  głosy  wstrzymujące  
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 dodatek funkcyjny w wysokości 1.900,00 złotych 

zmniejszyć do kwoty 1.700,00 zł 

 

Głosowanie nad wnioskiem:   3  głosy za  

9 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące  

Radny Bogdan Walczak pytał na jakiej podstawie jest to robione? 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie odpowiedział, że na podstawie 

rozporządzenia. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że na zmianę warunków płacy należy wyrazić zgodę. To w 

jaki sposób jest to czynione odbiera samorządność samorządom. Radny mówił, że będzie 

głosował przeciw bo takie jest jego stanowisko. Poza tym obowiązuje kodeks pracy. Czy 

rozporządzenie nakazuje zmniejszenie wynagrodzenia burmistrzowi? 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny udzieliła szerokiej informacji dotyczącej 

ustalania wynagrodzenia burmistrza  według nowych przepisów i mówiła m.in., że 

powszechnie wiadomo jakie są wątpliwości jak formułować taką uchwałę. Rozporządzenie 

jest aktem prawomocnym. 

Wojewoda Wielkopolski wystosował pismo do rad, które nie podjęły uchwał w sprawie 

wynagrodzenia dla wójta z żądaniem wyjaśnień. Nikt nie wie jakie będą konsekwencje 

niepodjęcia uchwał najprawdopodobniej z dyscyplina finansów publicznych. Zgodnie z 

orzecznictwem do osób z wyboru nie stosuje się przepisów kodeksu pracy. To rady muszą 

dostosować uchwały do obowiązującego rozporządzenia. 

Radny Krzysztof Bandurowicz zwrócił się do Zastępcy Burmistrza Strykowa aby 

skierowała obiektyw aparatu telefonicznego w inną stronę z tego względu, że nie wie  czy jest 

w tej chwili nagrywany? 

Radny mówił m.in. , że ustalenie wynagrodzenia dla Burmistrza daje możliwość oceny przez 

radę i stąd te widełki w rozporządzeniu. Radny pytał czy rada musi dawać maksymalne 

stawki? Trzy lata temu głosował nad stawką maksymalną dla Burmistrza. Jego propozycja 

była za obniżeniem niektórych składników wynagrodzenia ponieważ nie musi zgadzać się z 

propozycją wynagrodzenia przedstawioną przez przewodniczącego rady. Nie namawia 

kolegów radnych do tego aby głosowali tak jak on. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy Zastępca Burmistrza jest na sesji prywatnie czy 

służbowo? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że służbowo. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że w związku z tym składa  wniosek o przerwę celem 

rozpatrzenia porządku na sali obrad ponieważ nie wiedział, że w radzie w Strykowie zostało 

wprowadzone filmowanie obrad przez funkcjonariuszy publicznych, a poza tym nie wie 

dlaczego akurat ta uchwała zyskała takie zainteresowanie Pani Burmistrz. 

Po przerwie Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny odnosząc się do wypowiedzi 

radnego Kacprzaka odnośnie nagrywania  wyjaśniła, że same posiedzenia mogą być 

nagrywane, każdy ma prawo nagrywania. To wszystko i tak zostanie później utrwalone w 

protokole. 

Przewodniczący rady prowadzący obrady LII sesji stwierdził, że skoro temat ten został 

wyjaśniony rada dalej omawia projekt uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia 

Burmistrza Strykowa. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że jego zdaniem skoro burmistrz na podstawie wyboru 

jest pracownikiem Urzędu  powinien zostać zachowany trzymiesięczny okres wypowiedzenia 

zgodnie z kodeksem pracy więc uchwała powinna wejść z mocą obowiązującą od 1 

października. 
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Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że nie można stosować kodeksu pracy 

w tym przypadku wprost, ponieważ nie przyjęcie warunków w przypadku osoby z wyboru 

powoduje  rozwiązanie stosunku pracy. Dominujące są w orzeczeniach poglądy, że te 

przepisy nie mają zastosowania do osób z wyboru. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   5   głosów za  

5 głosów przeciwnych  

4  głosy  wstrzymujące 

Przewodniczący rady mówił, że po głosowaniu jest pat i zwrócił się do radnych aby wzięli pod 

uwagę sytuację Pani Skarbnik. 

Przewodniczący rady postawił wniosek formalny o przegłosowanie ponowne projektu 

uchwały  w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Strykowa. 

Głosowanie nad wnioskiem:   8  głosy za  

3 głosy przeciwne  

3  głosy  wstrzymujące  

Radny Krzysztof Bandurowicz jako kontr wniosek postawił  swój wniosek zgłoszony 

wcześniej. 

Głosowanie nad wnioskiem:   3  głosy za  

10 głosów przeciwnych  

1  głos  wstrzymujący  

Radny Sylwester Kacprzak pytał na jakiej podstawie Przewodniczący rady postawił 

wniosek o ponowne głosowanie nad projektem uchwały, która została przecież 

przegłosowana przez radę.   

Przewodniczący rady  odpowiedział, że postawił wniosek formalny. 

Radny Sylwester Kacprzak mówił, że rozumie , że jest to wniosek o zmianę porządku 

obrad. 

Przewodniczący rady  odpowiedział, że tak. 

( na sali głośno- brak możliwości zaprotokołowania). 

Radny Bogdan Walczak pytał Panią Andrzejewską czy może w tej chwili zapewnić jakie 

będą konsekwencje nie podjęcia uchwały przez radę? 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że na sto procent nikt nie wie jakie będą 

konsekwencje niepodjęcia tej uchwały, która ma charakter deklaratoryjny. Nie wiadomo z 

czego wyinterpretowano, że jeżeli rady nie podejmą uchwał to i tak należy wypłacać 

wynagrodzenia według najwyższej stawki określonej w widełkach.  Art. 11 ustawy o 

finansach publicznych mówi, że konsekwencje mogą ponieść osoby, które odpowiadają za 

dokonanie wypłaty i RIO może podjąć działania dyscyplinarne w stosunku do tych osób. Nie 

może być tak, że część rad obniżyła wynagrodzenia , część nie. Można domniemać, że RIO 

podejmować będą takie działania. 

Pan Burmistrz wyraził zgodę na obniżenie wynagrodzenia. 

Radny Karol Lenart pytał czy radni podchodzą poważnie do głosowania nad ta uchwałą? 

Radny mówił, że nie rozumie zachowania niektórych radnych bo z jednej strony radny stawiał 

wniosek o obniżenie wynagrodzenia a przy głosowaniu nad uchwałą wstrzymał się od głosu 

czyli chce aby pensja Burmistrza była taka sama jak dotychczas. 

Trzeba się dostosować do ustawy, nie podjecie uchwały stworzy konsekwencje nie dla rady 

tylko dla Skarbnika. Proszę to wziąć pod uwagę. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że po wyjaśnieniach Pani mecenas skoro Burmistrz wyraził 

zgodę na obniżenie pensji to przyjmijmy jako rada uchwałę i niech tak zostanie. Wcześniej 
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wypowiadałem się na nie bo nie wiedziałem, że Burmistrz odniósł się do tego projektu i 

wyraził zgodę. 

Radny Dariusz Dziewulski odnoszą się do wypowiedzi Przewodniczącego rady mówił, że 

biorąc pod uwagę wszystkie wypowiedzi radnych za i przeciw i  mętlik jaki panuje na 

dzisiejszej sesji  stawia wniosek o reasumpcje głosowania… 

Radny Sylwester Kacprzak pytał na jakiej podstawie ten wniosek?  

Radny Dariusz Dziewulski odpowiedział, że na takiej podstawie , żeby wszyscy wiedzieli o 

co chodzi i na 

Przewodniczący rady mówił, że reasumpcja głosowania odnosi się do liczby radnych i 

wyniku głosowania. Tutaj akurat nie ma to zastosowania. 

Stawiam wniosek o poszerzenie porządku obrad na ponowne wprowadzenie do porządku 

obrad w pkt 3g ) projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Strykowa. 

Czy wnioskodawca dzisiejszego zwołania sesji nadzwyczajnej wyraża zgodę na poszerzenie 

obrad? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa odpowiedziała, że jako 

wnioskodawca dzisiejszej sesji wyraża zgodę na poszerzenie porządku obrad o taki punkt. 

 

3g ) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Strykowa. 

 

Radny Sylwester Kacprzak pytał kiedy uchwała zyskuje większość i kiedy jest przyjęta? 

Pani Patrycja Andrzejewska radca prawny mówiła, że wtedy kiedy jest więcej głosów za 

niż głosów przeciw. Głosów wstrzymujących się nie liczy. 

Radny Krzysztof Bandurowicz odniósł się do wypowiedzi radnego Lenarta i mówił, że wie 

nad czym głosuje i jest konsekwentny w głosowaniu. Zgłosił wniosek o obniżenie 

wynagrodzenia , który nie przeszedł, głosowana była uchwała w proponowanej formie i 

dlatego wstrzymał się od głosu. Nie można przypisywać całej winy tego co się tu dzieje mnie. 

Przed głosowaniem Przewodniczący rady odczytał pełny projekt uchwały w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Strykowa. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza 

Strykowa: 

   8   głosów za  

4 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące 

 

3h) projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XLII/362/2017 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 28 listopada 2017 r. w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 

Stryków na lata 2014-2020 

Przewodniczący rady poinformował, że projekt uchwały na początku sesji był omówiony 

przez Panią Bożenę Motylińska Zastępcę Burmistrza Strykowa. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy ta pozycja, która się dziś pojawia w strategii była już 

zawarta w rozdziale VI czy jest dziś uzupełniana? 

Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że jest uzupełniana bo to 

jest dodatkowy element niezbędny do podpisania umowy a termin końcowy jest 30 lipca tego 

roku. 

Radny Sylwester Kacprzak pytał czy w związku z tym nie zmienia się cała strategia po 

wprowadzeniu tej pozycji , czy nie powinny pojawić się w  Strategii zmiany kwot np. na 

budowę  terenów rekreacyjnych? 
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Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza Strykowa mówiła, że zmian w budżecie 

będzie dopiero po podpisaniu umowy. Poza tym nie zmieniamy całej Strategii tylko 

dokładamy nowe zadanie. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:   12   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

2  głosy  wstrzymujące 

Ad. pkt. 4  

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad LI  sesji Rady Miejskiej w Strykowie, prowadzący 

obrady Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie  o godz. 11.05 dokonał zamknięcia sesji 

mówiąc: ,, zamykam pięćdziesiątą pierwszą sesję Rady Miejskiej w Strykowie ˮ. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Z. Kubiak         
          Przewodniczący  

Rady Miejskiej w Strykowie    

Paweł Kasica 

 

 

  


